
Superster sponsoren

Om dit tot een minimum te beperken 
gaan we ook dit jaar weer een beroep 
doen op onze leden om te ondersteunen 
bij verschillende terugkomende werkzaam- 
heden.

Al met al kunnen we stellen dat niet 
alleen de bal weer in beweging is 
gekomen, maar dat eigenlijk de hele 
vereniging in beweging is. Laten we 
vooral blijven samenwerken om de 
gestelde doelen te kunnen behalen. 
Wij als bestuur hebben er in ieder geval 
alle vertrouwen in!
Hans van Roij, voorzitter vv Hapert

Ster sponsoren

Presentatie vv Hapert Seizoen 2023/2024
Hoofdsponsor
vv Hapert

Samenstelling jeugdcommissie
Voorzitter:    Eric Verdonschot
Secretaris:    Mieke Blankers
Wedstrijdsecretariaat:   Menno van de Ven
Wedstrijd coördinator/scheidsrechters: Jos Minkels
Technisch coördinator JO13 t/m JO19: Anton de Kok / Vacature
Technisch coördinator JO7 t/m JO12: Jacques Lammers
Groepcoördinator JO14 t/m JO19:  Joep Koolen
Groep coördinator JO10 t/m JO13:  Chantal van der Velden
Groep coördinator JO7 t/m JO9:  Roy Bierens

Hoofdbestuur vv Hapert:
Voorzitter               Hans van Roij
Secretaris                Joris van Buul
Penningmeester               Joost van Setten
Voorzitter jeugdcommissie             Eric Verdonschot
PR en communicatie              Marco van den Heuvel
Voetbalzaken               Mike Schilders
Sponsoring               Ruud Teunissen
Sportpark en materialen              Theo Willemsen
Voetbalzaken dames / meisjes             Paula Bottram
Activiteiten/vrijwilligers              Mike Schilders / Vacature  

Club in beweging
De bal is weer gaan rollen in het seizoen 
2023-2024. Na een welverdiende 
vakantie zijn alle spelers, trainers, 
begeleiders en vrijwilligers vol goede 
moed gestart aan het nieuwe seizoen. 
Een seizoen waar we veel zin in hebben. 
Goed om te zien dat zowel de heren- als 
de damesselectie uit een grote groep 
jonge, talentvolle spelers bestaat. 
Met een nieuwe trainer voor zowel 
Hapert 1 als Hapert dames 1 denken 
we nog veel uit het potentieel van deze 
spelersgroep te kunnen halen. 
Niet alleen sportief, maar ook op vele 
andere vlakken wordt er hard in en aan 
de club gewerkt.

Met enkele nieuwe mensen erbij zijn 
we bezig om de organisatie verder te 
verbeteren.  We zijn nog niet op het 
niveau waar we graag zouden zijn, maar 
de eerste stappen worden gemaakt. 
We zoeken als club nog diverse 

Hoofdtrainer vv Hapert: Salim Zeroual.
Leeftijd 36 jaar oud, woonachtig in 
Eindhoven en werkzaam als operationeel 
manager bij ACL Technopanel.

Als speler heb ik bij Sv Someren gespeeld 
tot aan de Hoofdklasse. Ik ben vervolgens 
nog 1 jaar bij Marvilde gaan spelen en 1 
jaar bij Unitas’59 onder begeleiding van 
Peter Jonkman. Als trainer heb ik 4 jaar 
de JO19-1 onder mijn hoede gehad en 
2 jaar het beloften elftal. De club ben 
ik altijd dankbaar geweest want ik heb 
via hen mijn trainersdiploma Uefa C en 
Uefa B mogen behalen. 
In goed overleg met de club ben ik op 
zoek gegaan naar een andere uitdaging 

Bij vv Hapert is iedereen welkom
Begin september publiceerde Omroep 
Brabant een stukje over wachtlijsten bij 
voetbalclubs in Eindhoven.
Als jeugdvoorzitter trekt dat natuurlijk 
meteen je aandacht. Elk kind zou toch 
ongeacht waar hij of zij woont -  samen 
met de ouders - een voetbalclub 
moeten kunnen kiezen in een veilige en 
sportieve omgeving. De werkelijkheid 
blijkt toch weerbarstiger.

In Hapert, en voor zover ik weet in 
heel de Kempen, kennen we gelukkig 
deze ontwikkeling niet. Ruimte genoeg, 
trainers nog altijd redelijk tot goed in te 
vullen en aan vrijwilligers ook (nog) geen 
gebrek, al kan het natuurlijk altijd beter. 
Volgens Omroep Brabant zijn er in veel 
grote steden al ontwikkelingen van 
bijvoorbeeld zondagcompetities omdat 
het in meerdere opzichten schort aan 
capaciteit. Ik citeer “Sommige mensen 
staan wel anderhalf tot twee jaar op 
de wachtlijst“. Als je bij inschrijving niet 
aanvinkt dat je vrijwilligerswerk wilt 
doen, kom je niet eens op deze wachtlijst. 
Aldus Omroep Brabant. Waarmee maar 

Een nieuw seizoen!
Het vorig seizoen was erg succesvol 
voor onze dames. Beiden damesteams 
(vv Hapert Vr 1 en het 7-tal) werden 
kampioen. En vv Hapert MO 20 zijn na 
een strijd tegen de beste Nederlandse 
teams tijdens het KNVB Centrale Final 
League toernooi  landskampioen 
geworden. Wat wil dit zeggen voor dit 
seizoen?
 
We hebben drie damesteams. Vrouwen 1 
en Vrouwen 2 spelen op zondag 
wedstrijden in de 3e klasse. Onder 
leiding van een nieuwe hoofdtrainer, 
Erik Nijssen zijn deze dames al enige 
weken aan het trainen en hebben zij al 
enkele bekerwedstrijden gespeeld. Ons 
7-tal neemt deel aan een competitie 
van Dames Recreanten de Kempen. 

vrijwilligers. Heb je zin om hierin mee te 
denken, meld je dan zeker aan!
Het sportcomplex wordt op verschillende 
punten gemoderniseerd. 
Met de hulp van vele vrijwilligers is 
afgelopen zomer de kantine volledig 
verbouwd en is ook de tribune in 
een nieuw jasje gestoken. We zijn als 
bestuur erg trots op de manier waarop 
dit verlopen is. Met vereende, vrijwillige 
krachten en de hulp van de nodige 
trouwe sponsoren, hebben we in 
ongeveer 10 weken tijd een topprestatie 
neergezet. Een prestatie die des te meer 
aantoont hoe belangrijk het is om te 
‘verenigen’ binnen een club!

Begin september is bovendien gestart 
met de aanleg aan het kunstgrasveld. 
Een fantastisch project waar we 
uitkijken naar het eindresultaat zo net 
voor de winterstop. 
Daarnaast gaat de gemeente de 
accommodatie gedeeltelijk opknappen. 
In de herfst wordt gestart met de nodige 
verduurzamingsmaatregelen. 

Binnen de jeugd wordt ook gebouwd. 
We staan op het punt om een nieuw 
technische beleid uit te rollen wat 
nieuwe trainers en leiders zal gaan 
ondersteunen bij hun werkzaamheden. 
Hiermee hopen we de drempel lager te 
maken voor ouders die mogelijk willen 
gaan trainen/coachen, maar willen we 
ook de kwaliteit van de trainingen beter 
waarborgen.

We merken dat het moeilijker en 
moeilijker wordt om alle posities 
binnen de vereniging te bemannen 
met vrijwilligers. Zoals elke vereniging 
zijn we daarom genoodzaakt om 
breder te kijken. Werk automatiseren, 
uitbesteden of het tegen betaling laten 
uitvoeren zijn helaas opties die we 
steeds vaker moeten overwegen. 

om op eigen been te kunnen staan 
en mijn eigen voetbalvisie te kunnen 
ontwikkelen.

Via Peter Jonkman ben ik bij deze 
mooie club vv Hapert terecht gekomen. 
De selectie heeft een geweldige 
winnaarsmentaliteit, alleen moeten we 
het stukje kwaliteit nog naar boven zien 
te halen. Ik ben van mening dat dit gaat 
lukken omdat ik de groep aan het einde 
van het jaar heb kunnen bekijken en 
daardoor een goed beeld heb gekregen. 
Wat ik als trainer erg belangrijk vind is 
het nakomen van de afspraken die wij 
met elkaar maken en wekelijks trainen, 
discipline, intrinsieke motivatie en de 

weer eens aangetoond wordt hoe 
belangrijk de inzet van vrijwilligers zijn 
bij welke vereniging dan ook. We mogen 
ons bij vv Hapert gelukkig prijzen met 
onze faciliteiten (genoeg wedstrijd- en 
trainingsvelden, met binnenkort zelfs 
een kunstgrasveld) en mensen die zich 
elke week weer inzetten voor onze 
jeugd. Maar het invullen van vrijwilligers 
blijft ook voor clubs in de Kempen erg 
belangrijk. Dus speel je zelf of je kind 
bij vv Hapert en wil je iets doen voor de 
club, meld je even via 
jeugdvoorzitter@vvhapert.nl.   

Bij vv Hapert is zoals gezegd geen 
wachtlijst, dus wil je graag voetballen, 
kom gerust eens kijken bij de 
training of wedstrijden op zaterdag. 
Voetbalvereniging Hapert biedt jongens 
en meisjes vanaf 5 jaar de mogelijkheid 
om kennis te maken met voetbal. 
Door wekelijkse trainingen en 
wedstrijdjes tegen leeftijdsgenoten van 
omliggende dorpen zijn de kinderen 
sportief bezig en leren ze wat het is 
om te functioneren in teamverband. vv 
Hapert zorgt ervoor dat door gestruc-

spelprincipes blijven uitvoeren. 
De doelstelling is uitgesproken en ik vind 
dat wij bij de top drie moeten eindigen 
met hopelijk een periodetitel als 
beloning. Ik heb het volste vertrouwen 
in de groep en de staf dat we dit kunnen 
bewerkstelligen. En niet te vergeten 
spelen de vrijwilligers hier ook een grote 
rol in want dankzij de vrijwilligers is alles 
top geregeld.

Tevens probeer ik als trainer om zoveel 
mogelijk wedstrijden te bekijken van het 
2e en die van de JO19-1. 

Wij gaan er een mooi seizoen van 
maken!

tureerde trainingen de kinderen ook 
daadwerkelijk beter worden in het 
voetbalspel. Al gauw is merkbaar dat 
ze hierin snel grote sprongen maken 
en het daarom ook steeds leuker gaan 
vinden. vv Hapert heeft het sociale 
aspect alsmede normen en waarden 
hoog in het vaandel staan. Er wordt bij 
de train(st)ers/leid(st)ers veel aandacht 
besteed aan het zogenaamde “positief 
coachen”. Daarbij wordt altijd uitgegaan 
van de positieve kant van het kind. 
De club probeert een sfeer te creëren 
waarin kinderen zich veilig en vertrouwd 
voelen. Ga voor meer informatie naar 
onze website www.vvhapert.nl.

Het is het mooi om te zien dat de bal 
weer rolt en alle kinderen op zaterdag 
weer hun wedstrijdjes kunnen spelen. 
We verwachten weer een mooi en 
sportief voetbalseizoen en hopen je te 
mogen verwelkomen op de Lemelvelden 
in Hapert.

Eric Verdonschot
Jeugdvoorzitter, namens de 
jeugdcommissie van vv Hapert

Een sportieve competitie op de 
woensdagavond. We hopen weer vele 
leuke wedstrijden te kunnen spelen 
en daarna een gezellige derde helft te 
beleven. Want dat hoort ook bij een 
vereniging als vv Hapert. Op zaterdag 
zie je steeds meer meisjes op ons 
voetbalveld. Een goede ontwikkeling, 
die wij als club zéker stimuleren. 

De meisjes spelen in gemengde teams 
bij de jongere jeugd. En onze JO15-2 
bestaat zelfs alleen uit meisjes. Zij spelen 
in een gemengde competitie. Kortom 
bij vv Hapert is er volop aandacht voor 
dames- en meisjesvoetbal!
Paula Bottram
Commissie Voetbalzaken dames/meisjes  
vv Hapert

Andre Borgers, trainer/coach 
vv Hapert JO19-1.
Aan alle Hapertenaren die ook voetbal-
liefhebber zijn. Dit is mijn tweede 
periode als trainer bij jullie wonderlijke 
club. Enkele jaren geleden was ik reeds 
trainer/coach van Hapert-2. Voorheen 
was ik werkzaam bij Witgoor Dessel, 
sv Venray 2de elite en hoofdcoach 
Driehoek Brasschaat. 
Nu ga ik trachten onze JO19 iets bij te 
brengen. Iets bij te brengen? 
Geloof me, prachtige gasten, ongelooflijk 

goeie jongens maar o zo eigenwijs, 
welbespraakt en elk hun eigen idee en 
karakter. 
Bij zowat elke training zou je wanhopig 
kunnen worden vanwege het onderlinge 
gehakketak maar dan zaterdags toch 
enorm trots zijn want dan staan ze er 
wel hè. Als hechte groep tezamen met 
mijn staf Marco en Joris. Echt waar!!! 

Een groep die ervoor gaat... en het is 
DAN dat ik denk: Oké, dit seizoen zal het 
toch wel lukken!

vv Hapert VR

JO19-1

vv Hapert 1

vv Hapert 2


